

REPUBLIC OF VANUATU

The Fisheries (Registration of Foreign Fishing Vessels)

Order No. 27 of 1983

To provide for the registration of foreign fishing vessels in a regional register.

IN EXERCISE of the power contained in section 7 of the Fisheries Act 1982, I hereby make the following Order :-

FOREIGN FISHING VESSELS TO BE REGISTERED IN A REGIONAL REGISTER

1. No licence shall be issued in respect of a foreign fishing vessel unless such vessel is listed in good standing in the register maintained by the South Pacific Forum Fisheries Agency at Honiara in the Solomon Islands and known as the South Pacific Forum Fisheries Agency Regional Register of Foreign Fishing Vessels.

COMMENCEMENT

2. This Order shall come into force on the first day of September, 1983.

DATED this 13th day of July 1983.

S J REGENVANU

Minister of Land and Natural Resources

REPUBLIQUE DE VANUATU

UTAWAVU TO NI UNWEN

ARRETE N° 27 DE 1983 SUR LES PECHEES (IMMATRICULATION)

DES BATEAUX DE PECHE ETRANGERS

Prévoyant l'immatriculation des bateaux de pêche étrangers sur un registre régional.

Le Ministre des Affaires foncières et des Ressources naturelles

OU les dispositions de l'article 7 de la loi n° 7 de 1982 sur les Pêches,

ARRETE

IMMATRICULATION REGIONALE DES BATEAUX DE PECHE ETRANGERS

1. La délivrance d'une licence de pêche pour un bateau, étranger est subordonnée à l'immatriculation de ce bateau, comme étant en règle, sur le registre établi par l'Agence des pêches du forum du Pacifique Sud, à Honiara, aux îles Salomon et connu sous le titre de "Registre régional des bateaux de pêche étrangers de l'agence des pêches du forum du Pacifique Sud."

ENTREE EN VIGUEUR

2. Le présent Arrêté entrera en vigueur le 1er septembre 1983.

Fait le ... 13. July. 1983

UTAWAVU TO NI UNWEN

S. J. REGENVANU

Ministre des Affaires foncières et des Ressources naturelles